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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 2. december 2024 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Hanne, Kristian, Marius, Gitte, Jeppe, Sandra, Kennet, Pia 
Afbud: John, Helene, Caroline 
 
 
Gæster: Kasper 
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SB050.24  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Husk anti-mobbestrategien 
 

 

SB051.24  Madskolen – herunder turen til Christiansborg  
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 17:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Der er indgået aftale om forsøgsordning omkring gratis skolemad til 20.000 elever. Vi 
ønsker at blive udvalgt som forsøgsskole. Forsøget løber over fire år. 
 
Vores tur til Christiansborg vil formegentlig komme til at handle om denne forsøgsord-
ning. 
 
Beslutning: 
 
PT sender vores spørgsmål til sekretariatet, med ønske om en status/tilbagemelding inden 
vores møde i februar – gerne inden den 27. januar. Spørgsmålene vedhæftes referatet. 
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SB052.24  Elevtrivsel – herunder børnesyn og mobilfri skole  
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:20 – 17:50 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Vi gennemgår klassernes trivselsmålinger på mødet. Disse vedhæftes ikke på grund af 
fortrolighed, men medbringes på mødet. 
 
BRK har gennem længere tid arbejdet med et fælles børnesyn. 
Arbejdsgruppen har sendt deres forslag ud til kommentering hos medarbejderne. Vi har 
haft punktet oppe på et pædagogisk udviklingsmøde. Jeg vedhæfter medarbejdernes 
kommentarer. 
 
Vores mobilfrie politik har haft en helt klar betydning for elevernes generelle trivsel. Med-
arbejdere og undertegnede orienterer på mødet. 
 
Beslutning: 
Hanne, Gitte og Kennet ønsker at deltage ved udviklingssamtalen mellem skolen og se-
kretariatet. 
 
Børnesynet: Det er vigtigt, at der afsættes tid på et pædagogisk udviklingsmøde, hvor vi 
arbejder med hvordan vi hjælper hinanden, når det bliver svært. 
 
Efter gennemgangen af trivselsresultaterne i de enkelte klasser, er I måske blevet nysgerri-
ge på mere data. Nedenfor er link til skolens tal. 
 

Statistik om Paradisbakkeskolen | Børne- og undervisningsministeriet 
 
 

 

SB053.24  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:05 – 19:15 
 

 

https://uddannelsesstatistik.dk/pages/institutions/400014.aspx/?dashboard=Overblik
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Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har fortsat ikke slået pædagogstillingen op, da vi afventer svar på 
timetallet (jeg forklarer på mødet), vi har ansættelsessamtaler d.d. til SFO koordinatorstil-
lingen, vi ”køber” Peter Boesen en dag om ugen og vi har foretaget et lærerskifte i mate-
matik i 4. klasse og M3. 
Klubtilbud: Status 
Elevrådet: Referat fra seneste møde vedhæftes 
Modtagerklasser: PT orienterer om status 
Skole & Forældre: Besøg af Skole & Forældre – evaluering af besøg. Deltagerne ved mø-
det skriver et par ord til undertegnede, som kan sendes videre til ”Skole og Forældre”. 
Madskolen: Status 
Julebal for medarbejdere, skolebestyrelsen og deres børn. Igen i år er I inviteret til julebal. 
Det afholdes onsdag den 4. december kl. 17:00. Se vedhæftede invitation. Igen i år mang-

ler vi en julemand Kristian😊 
Informationsbrev fra Ministeriet om de nye aftaler vedhæftes 
 
 
 

 

SB054.24  Økonomi  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
19:15 – 19:25 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
PT orienterer om status pr. 1. december 24.  
Eftersendes eller medbringes på mødet. 
 
Beslutning: 
 
Til efterretning 
Der videreføres max 800.000 til 2025. 
 
 

 

SB055.24  Eventuelt  
 

 
Forventet tidsramme 
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19:25 – 19:30 
 

 
Lektier 
Sandra ønsker punktet til et kommende SB-møde. Annika drøfter emnet ved et gruppe 2-
møde inden det tages op i SB. 
Skoleskak 
Jeppe undersøger muligheden samt pris for deltagelse. 
Opsigelser 
Ledelsen er kendt med årsagerne til de seneste opsigelser. 
 
 
 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 
 
Nedenstående punkter udsættes til vi får mere viden fra Ministeriet. 

• Praksisfaglighed 

• Relationsdannende og genoprettende praksis  

• Børne- og undervisningsministeriets 12 anbefalinger om skærmbrug 

• Lektier 

• Planlægningen 
 
 

Mandag den 6. januar 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 3. februar 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 10. marts 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 7. april 2025 kl. 17:00-19:30 
Mandag den 5. maj 2025 kl. 17:00-19:30 – Årsmøde 
Mandag den 2. juni 2025 kl. 17:00-19:30 
 
 
 
 

Kennet 
_____________________________________________________________________ 
Caroline 
 

Kristian  
 

Elev 
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Helene 
 

John 

Hanne 

Gitte 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Sandra J. 

Tilde – suppleant  

 

 


